
Or. V. 0062-123/2001 

Protokół Nr 123 / 2001

z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 14 lutego 2001 roku

Obecni  według  listy  obecności,  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom
przewodniczył  Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący
Zarządu Powiatu Białostockiego.

Porządek dzienny przyjęto do realizacji w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu .
2. Akceptacja porządku dziennego Sesji Rady Powiatu w dniu 1 marca 2001

roku oraz materiałów na sesję.
3. Spotkanie z Komisją Oświatową Gminy Gródek w sprawie utworzenia szkoły

ponad gimnazjalnej.
4. Podjęcie  uchwał  Zarządu  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminów

Organizacyjnych  domów  pomocy  społecznej,  a  także  w  sprawie
zobowiązania się  do utrzymania i  zapewnienia zatrudnienia w DPS-ach /
271/2001 - 280/2001 /.

5. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie planu etatów Starostwa Powiatowego
na 2001 rok / 281/2001 /.

6. Pismo RIO w sprawie oceny uchwały budżetowej Rady Powiatu na 2001 rok.
7. Pismo  Ministra  Finansów  w  sprawie  ustalenia  subwencji  dla  powiatu

białostockiego.
8. Podjecie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie  powierzenia

stanowiska  wicedyrektora  Centrum  Kształcenia  Praktycznego  w  Łapach
Panu Dariuszowi Wincenciakowi / 282/2001 /.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  organizację  imprez
kulturalnych / 283/2001 /.

10.Wnioski CKP w Łapach w sprawie zmian w budżecie.
11.Protokół  z  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  w  Zespole

Szkół w Czarnej Białostockiej.
12.Podpisanie umowy dotyczącej zakupu Systemu Rejestracji Pojazdów.
13.Wniosek PZD o dokonanie zmian w środku specjalnym.
14.Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok

/ 284/2001 /.
15.Podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  Panu

Zdzisławowi Penzie – Dyrektorowi CKP w Łapach./ 285/2001 /.
16.Pismo  do  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  w  sprawie  gospodarowania

nieruchomościami powiatowymi.
17.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  części

nieruchomości CKP w najem / 286/2001 /.
18.Podpisanie ogłoszenia w sprawie wykazu nieruchomości przeznaczonych do

oddania w użytkowanie wieczyste.
19.Protest  SP  ZOZ  w  Łapach  w  sprawie  konkursu  na  świadczenie  usług

rehabilitacyjnych.
20.Pismo SP ZOZ w Łapach do PRKCh.
21.Odpowiedź PZD na pismo Zarządu Miejskiego w Surażu.
22.Pismo PZD do Zarządu Miasta i Gminy Supraśl - do wiadomości.
23.Zaproszenie do udziału w Targach "Zielone Płuca Polski".



24.Pisma Zarządu do Supraśla, Tykocina i  Juchnowca Kościelnego w sprawie
dofinansowania usług rehabilitacyjnych.

25.Informacja o udzieleniu pozwolenia na budowę Wersalowi Podlaskiemu w
sąsiedztwie  nieruchomości  powiatowej  przy  ul.  Słonimskiej  15/1  w
Białymstoku.

26.Rozliczenie dotacji z gminy Michałowo.
27.Zaproszenie na posiedzenie Komisji Infrastruktury Technicznej.
28.Rozliczenie otrzymanych z Urzędów Gmin dotacji na zadania drogowe.
29.Wnioski i opinie z posiedzeń Komisji Rady Powiatu.
30.Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie  Zarządu,  po  zapoznaniu  się  z  treścią  protokołów  Nr

113/2001,  117/2001,  118/2001,  przyjęli  je  jednogłośnie,  po  uwzględnieniu
uwag.

Ad. 2
Starosta Białostocki przedstawił projekt porządku dziennego Sesji w dniu

8 marca 2001 roku /  zał. nr 2 /.  Zaproponowano wprowadzenie pod obrady
Wysokiej Rady punktu:
6)  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Strategii  Zrównoważonego
Rozwoju Powiatu
    Białostockiego.
Pani Anna Szczepańska omówiła zebranym prace związane z przygotowaniem
materiałów  dot.  Strategii  Zrównoważonego  Rozwoju  Powiatu.  Ponieważ
wszystkie  stałe  Komisje  zobligowane  są  do  jej  zaopiniowania,  Zarząd
zaproponował przesunięcie Sesji Rady z 1 marca 2001 roku na 8 marca 2001
roku. Podjęcie uchwały w sprawie określenia strategii nie może być odłożone w
czasie  z  uwagi  na  termin  składania  wniosków  o  pozyskanie  dodatkowych
środków poza budżetowych na drogi powiatowe. Do złożenia tych wniosków
niezbędne jest załączenie uchwały RPB w sprawie określenia strategii powiatu.

Analizując projekt  porządku dziennego Sesji,  Zarząd Powiatu uznał,  iż
Komisja  Infrastruktury  Technicznej  powinna  wydać swoją  opinię  do  projektu
uchwały Radu w sprawie wyrażenia opinii o zawieszeniu kursowania pociągów,
posiadających niską rentowność.

Starosta Białostocki, omawiając kolejny punkt porządku dziennego sesji,
wyjaśnił, iż plan rzeczowy remontów dróg i mostów w powiecie białostockim na
2001  rok  był  już  przedmiotem  obrad  KIT.  Radni  zgłosili  swoje  uwagi  do
przedłożonego projektu.

Zarząd,  mając  na  względzie  zgłoszone  uwagi,  uznał
argumentację, iż realizacja zadania w Grabówce przy ul. Białostockiej
jest  niezbędna.  Polecono  Dyrektorowi  PZD  dokonanie  modyfikacji
planu  rzeczowego  dróg  i  mostów,  z  uwzględnieniem  zgłoszonej
propozycji.  Materiał  ten  również  należy  przedłożyć  Komisji
Infrastruktury Technicznej, celem wydania opinii.

Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  -  Pani  Jadwiga  Kuteszko
zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad Sesji jako punktu 9." Podjęcie
uchwały w sprawie zatwierdzenia wpływów i wydatków Powiatowego Funduszu
Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  za  rok  2000".  Dodała,  iż  tylko  i
wyłącznie uchwałą Rada Powiatu Białostockiego zatwierdza wpływy i wydatki
poprzedniego roku. 
Pani  Kuteszko  zaznaczyła,  iż  na  kolejnej  sesji  trzeba  będzie  dokonać
zatwierdzenia podziału środków dla poszczególnych podmiotów na 2001 rok.
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Ponadto Pani Naczelnik uważa, iż należałoby zastanowić się nad zmianą zasad
podziału tych środków.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
projekt  porządku dziennego  XXVII  Sesji  RPB w dniu  8  marca  2001
roku, przekazując go do Rady Powiatu Białostockiego.

Ad. 3
Pani Celina Grażyna Wojciechowska poinformowała zebranych,  iż  Wójt

Gminy Gródek poprosił o spotkanie Zarządu Powiatu Białostockiego z Komisją
Oświatową Gminy Gródek. Jest to społeczne ciało, związane z radnymi Gminy
Gródek. Przedstawiciele owej Komisji  pragną przedstawić Zarządowi Powiatu
koncepcję utworzenia szkoły ponad gimnazjalnej w Gródku.

Starosta Białostocki powitał przybyłych gości w osobach:
1. Pana Eugeniusza Siemieniuka - Wójta Gminy Gródek,
2. Pani Wiery Tarasewicz - Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gródku,
3. Pani Anny Grycuk - Dyrektora Gimnazjum w Gródku,
4. Pana Edwarda Wołoszyna - członka Zarządu Gminy Gródek.

Wójt  Gminy  Gródek  -  Pan  Eugeniusz  Siemieniuk  poinformował  członków
Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  iż  w  związku  z  reformą  systemu  oświaty,
zrodziła się inicjatywa społeczna, by poczynić starania dot. powołania szkoły
ponad gimnazjalnej w Gródku. Komisja Oświatowa w Gródku realizację swoich
zamierzeń rozpoczyna od konsultacji z Zarządem Powiatu, ponieważ Starostwo
odpowiada  za  szkolnictwo  ponad  gimnazjalne.  Przeprowadzono  konsultację
społeczną i  wstępne rozmowy z Kuratorium Oświaty w Białymstoku.  Kurator
wskazał, że działania zmierzające do utworzenia omawianej placówki należy
rozpocząć od rozmów z Zarządem Powiatu Białostockiego.

Pan Siemieniuk przyznał, iż Gródek , liczebnie, jest bardzo małą gminą. W
tym  roku  ok.  95  uczniów  ukończy  edukację  w  Gimnazjum.  Argumentem
przemawiającym  za  utworzeniem liceum  ogólnokształcącego  w  Gródku  jest
fakt,  iż  społeczeństwo jest  bardzo ubogie  i  wielu rodziców z  trudem jest  w
stanie  wyasygnować  środki  finansowe  na  dalsze  kształcenie  dzieci  poza
terenem gminy.

Pan Edward Wołoszyn - członek Zarządu Gminy w Gródku przedstawił
zebranym  dane  demograficzne  dot.  Gminy  Gródek  oraz  wyniki  ankiety
przeprowadzonej  wśród  uczniów  i  rodziców.  Nawiązując  do  strategii
zrównoważonego rozwoju powiatu, podkreślił, iż jednym z celów jej rozwoju jest
przybliżenie  dostępności  placówek  oświatowych  odległym,  małym
miejscowościom.  Zaznaczył,  że  należy  przeprowadzić  dogłębną  analizę
problemu, mając na uwadze tendencje rozwojowe Gminy Gródek / wzmożony
ruch  graniczny,  potrzebę  stworzenia  sieci  różnego  typu  usług  i
wykwalifikowania  kadry  w  tym  zakresie  /.  Pan  Wołoszyn  podkreślił,  iż  w
rozmowach z przedstawicielami Kuratorium Oświaty wskazano, że warunkiem
powstania  szkoły  ponad gimnazjalnej  jest  dokonanie  naboru uczniów do co
najmniej  dwóch  klas.  Jedna  klasa,  o  ciągu  akademickim,  będzie
przygotowywała uczniów do podjęcia studiów, druga klasa - to profil wybrany,
w  zależności  od  potrzeb  środowiska.  Niemniej  jednak  podjęcie  działań,
mających na celu utworzenie tego typu placówki,  uzależnione jest od opinii
Zarządu Powiatu.

Pani  Wiera  Tarasewicz  -  Dyrektor  SP  w  Gródku  dodała,  iż  ogromnym
potencjałem  są  nauczyciele  /  90%  nauczycieli  mianowanych,  wysoko
wykwalifikowanych /, którzy chętnie podjęliby wyzwanie, polegające na pracy
w LO.
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Dyrektor Gimnazjum w Gródku - Pani Anna Grycuk zaznaczyła, iż wstępna
ankieta,  przeprowadzona  wśród  uczniów  gimnazjum  wskazuje,  iż
zaproponowana  szkoła  cieszy  się  dużym  zainteresowaniem.  Obecnie  w
gimnazjum, w klasach drugich jest ok. 90 uczniów, a w klasach pierwszych ok.
80 uczniów.

Pan Edward Wołoszyn stwierdził, iż lokalizacja szkoły, w jego odczuciu, jest
bardzo dobra.  W chwili  obecnej  duży budynek jest  zajmowany przez szkołę
podstawową.  Budynek  ten  jest  połączony  tzw.  łącznikiem  z  budynkiem
gimnazjum, ale w miarę zwiększania się liczby uczniów w gimnazjum zaistnieje
potrzeba przemieszczenia się. Biorąc pod uwagę dane demograficzne należy
założyć, iż liczba uczniów w gimnazjum i ewentualnie w Liceum zwiększy się,
natomiast  jednocześnie  zmniejszy  się  ilość  dzieci  w  szkole  podstawowej.
Oprócz tych dwóch budynków, w zasobach gminy, jest jeszcze obok budynek
po byłym żłobku i przedszkolu. Te obiekty nie są w pełni wykorzystane, a przy
niewielkich nakładach mogłyby zabezpieczać potrzeby przyszłego LO.

Pan Stanisław Łapiński zapytał, czy szkoła posiada salę sportową?
Pan Wołoszyn odpowiedział, iż szkoła posiada dwie sale sportowe, w tym

jedna pełno wymiarową, siłownię oraz salę rekreacyjną.
Pani Jadwiga Kuteszko- członek Zarządu Powiatu zapytała, czy rozpatrywano

już kwestię finansową i koszty związane z funkcjonowaniem LO?
Pan  Edward  Wołoszyn  zaznaczył,  iż  Gmina  z  pewnością  pokryje  część

kosztów, ale nie stać jej na pokrycie całych kosztów funkcjonowania liceum.
Gmina liczy na to, iż powiat, w którego kompetencji  leży prowadzenie szkół
ponad  gimnazjalnych,  dofinansuje  funkcjonowanie  takiej  szkoły.  Komisja
Oświatowa Gminy Gródek jest  optymistycznie  nastawiona do takich faktów:
"wcześniej czy później muszą się znaleźć środki na sprawy najważniejsze, czyli
edukację, bo wykształcenie ludzi jest sprawą najważniejszą, chociażby w tym
zamyśle, by wejść do Unii Europejskiej".

Pani  Jadwiga  Kuteszko,  kontynuując  zapytała,  czy  Gmina  Gródek,  przy
swoich rozważaniach, brała pod uwagę fakt istnienia, w sąsiedztwie, Zespołu
Szkół w Michałowie?

Pani Wiera Tarasewicz wyjaśniła, iż dokonano rozeznania, które potwierdza
fakt,  iż  mieszkańców Gminy Gródek,  coraz  częściej  nie  stać  na pokrywanie
kosztów,  związanych  z  dojazdem  dzieci  do  Michałowa.  Ponadto  dojazd  do
Michałowa,  z  odległych  wsi  gminy  Gródek  jest  bardzo  uciążliwy  i  trudny.
Natomiast do Gródka z tych miejscowości dowożone są dzieci do gimnazjum, a
więc tym samym autobusem szkolnym mogłyby dojeżdżać dzieci do liceum.

Starosta  Białostocki  podkreślił,  iż  na  inicjatywę  utworzenia  liceum
ogólnokształcącego należy patrzeć w kilku aspektach,  ale najważniejszy jest
problem  ekonomiczny.  Pan  Pusz  przedstawił  zebranym  sytuację  placówek
oświatowych,  prowadzonych  przez  powiat,  nawiązując  do  realizacji  Karty
Nauczyciela i wymogów standaryzacji placówek oraz prognozy na kolejne lata.

Pan  Edward  Wołoszyn  zaznaczył,  iż  nie  ma  przeciwwskazań,  by  w
Michałowie rozwijać system edukacji techniczny i zawodowy, a w Gródku profil
ogólnokształcący:  "  Taką  samą  odległość  należy  pokonać  z  Gródka  do
Michałowa jak i  odwrotnie".  Te dwie gminy mogą wspierać się,  a uczniowie
będą mieli szerszy profil kształcenia, do wyboru."
Pan Wołoszyn podkreślił, iż dla awansu szkolnictwa w gminie utworzenie LO to
bardzo duża sprawa.

Starosta  Białostocki  wyraził  zrozumienie  dla  dążeń  Gminy  Gródek,
niemniej  jednak  uważa,  iż  niezbędne  jest  wypracowanie  strategii
ekonomicznej, by zabezpieczyć środki finansowe na realizację tych dążeń, gdyż
przy panujących w budżecie tendencjach, perspektywa utrzymywania jeszcze
jednej szkoły jest wręcz niemożliwa do zrealizowania.
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Pan Eugeniusz Siemieniuk poprosił o potraktowanie sprawy utworzenia
LO w Gródku,  jako wniosku,  na  który Zarząd Powiatu Białostockiego udzieli
odpowiedzi. Wyraził także chęć uczestnictwa w posiedzeniu Komisji Oświaty,
Kultury i Turystyki oraz, w razie potrzeby, złożenia dodatkowych materiałów w
tej sprawie.

Ad. 4
Starosta  Białostocki  przypomniał  zebranym,  iż  ww.  sprawa  była  już

przedmiotem  obrad  poprzedniego  posiedzenia.  Zarząd,  wówczas,  odłożył
podjęcie  uchwał,  by  zyskać  czas  na  zapoznanie  się  z  treścią  Regulaminów
Organizacyjnych  poszczególnych  domów  pomocy  społecznej.  Powiatowe
Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  przedłożyło  Zarządowi  stosowne
projekty uchwał.
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  dodała,  iż  dodatkowo  należy  podjąć
uchwały w sprawie zobowiązania do utrzymania i zapewnienia zatrudnienia w
DPS-ach,  prowadzonych  przez  powiat.  Taka  potrzeba  wynika  ze  zmienionej
ustawy o pomocy społecznej, a konkretnie z Rozporządzenia Rady Ministrów,
które obowiązuje od niedawna. Nakłada ono obowiązek ponownej  rejestracji
domów  pomocy  społecznej.  Do  wniosku  o  rejestrację  należy  dołączyć
wymagane dokumenty:
 Regulamin Organizacyjny,
 Uchwałę organu prowadzącego w sprawie zobowiązania  do utrzymania  i

zapewnienia zatrudnienia,
 Program naprawczy domu pomocy społecznej,
 Dokumenty geodezyjne i budowlane / stosunek do nieruchomości, projekt

modernizacji itp. /.
Ta rejestracja jest z kolei warunkiem do uzyskania dotacji na placówkę.

Dodatkowe  wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Elżbieta  Anna
Turczewska - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku,
przedkładając  projekty  uchwał  w  sprawie  zobowiązania  do  utrzymania  i
zapewnienia zatrudnienia w Domu Pomocy Społecznej :
1) w Choroszczy / zał. nr 3 /,
2) w Czerewkach / zał. nr 4 /,
3) w Jałówce / zał. nr 5 /,
4) w Uhowie / zał. nr 6 /,
5) w Łaźniach / zał. nr 7 /.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień, Zarząd  Powiatu  Białostockiego
jednogłośnie podjął uchwały: 

1) Uchwałę  Nr  271/  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
zobowiązania do utrzymania i  zapewnienia  zatrudnienia  w Domu
Pomocy Społecznej w Choroszczy / zał. nr 8 /,

2) Uchwałę  Nr  272/  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
zobowiązania do utrzymania i  zapewnienia  zatrudnienia  w Domu
Pomocy Społecznej w Czerewkach / zał. nr 9 /,

3) Uchwałę  Nr  273/  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
zobowiązania do utrzymania i  zapewnienia  zatrudnienia  w Domu
Pomocy Społecznej w Jałówce / zał. nr 10 /,

4) Uchwałę  Nr  274/  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
zobowiązania do utrzymania i  zapewnienia  zatrudnienia  w Domu
Pomocy Społecznej w Uhowie / zał. nr 11 /,

5) Uchwałę  Nr  275/  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
zobowiązania do utrzymania i  zapewnienia  zatrudnienia  w Domu
Pomocy Społecznej w Łaźniach / zał. nr 12 /.
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Następnie Starosta Białostocki przedłożył członkom Zarządu projektu uchwał w
sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego: 
1) Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy / zał. nr 13 /,
2) Domu Pomocy Społecznej w Czerewkach / zał. nr 14 /,
3) Domu Pomocy Społecznej w Jałówce / zał. nr 15 /,
4) Domu Pomocy Społecznej w Uhowie / zał. nr 16 /,
5) Domu Pomocy Społecznej w Łaźniach / zał. nr 17 /.

Po  zapoznaniu  się  z  treścią  poszczególnych  Regulaminów  Organizacyjnych,
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął:
1) Uchwałę  Nr  276  /  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie

przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w
Choroszczy / zał. nr 18 /,

2) Uchwałę  Nr  277  /  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w
Czerewkach / zał. nr 19 /,

3) Uchwałę  Nr  278  /  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w
Jałówce/ zał. nr 20 /,

4) Uchwałę  Nr  279  /  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w
Uhowie/zał. nr 21/,

5) Uchwałę  Nr  280  /  2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  w  sprawie
przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w
Łaźniach/ zał. nr 22 /.

Ad. 5
Starosta  Białostocki  zreferował  członkom  Zarządu  potrzebę  podjęcia

uchwały  zarządu  w  sprawie  ustalenia  rocznego  planu  etatów  Starostwa
Powiatowego w Białymstoku na 2001 rok. Przedłożył zebranym projekt uchwały
w tej sprawie / zał. nr 23 /, szczegółowo odnosząc się do zał. nr 1, tj. planu
etatów na 2001 rok.

Pani Jadwiga Kuteszko - członek Zarządu, Naczelnik Wydziału Rolnictwa,
Leśnictwa, Gospodarki  Wodnej  i  Ochrony Środowiska poinformowała, iż przy
obecnej  obsadzie  kadrowej,  w  wydziale,  niemożliwe  jest  terminowe
realizowanie nałożonych obowiązków. Obsada kadrowa jest niewystarczająca.
Załatwiane  sprawy  wymagają  ogromnej  fachowości  i  znajomości
szczegółowych,  specjalistycznych  przepisów  prawa.  Pracownicy  mocno
angażują się w wykonywane obowiązki, zostając poza godzinami, ale pomimo
tego  trudu,  wydział  nie  jest  w  stanie  terminowo  realizować  swoich  zadań.
Zwiększenie obsady w wydziale o jeszcze jedną osobę nie załatwi problemu.
Pani Naczelnik dodała, iż w tej kwestii sygnalizowała już do Starosty i do Pani
Popławskiej.

Pani  Wojciechowska potwierdziła,  iż  nowe przepisy ustawy o dostępie
informacji  o  środowisku  i  jego  ochronie  oraz  o  ocenach  oddziaływania  na
środowisko spowodowały ogromny napływ spraw do Wydziału.  W związku z
tym, wszystkie wnioski, napływające do Wydziału, muszą być skatalogowane,
opisane i na każde życzenie udostępniane zainteresowanym.

Starosta  Białostocki  stwierdził,  iż  sytuacja  kadrowa  w  Starostwie  jest
trudna, w wielu wydziałach jest niedostateczna liczba pracowników, niemniej
jednak proponuje zwiększenie obsady w WRLGWiOŚ o jedną osobę. Pan Pusz
przedłożył zebranym poprawiony zał. nr 1 do projektu uchwały.
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Zarząd Powiatu podjął jednogłośnie uchwałę Nr 281/2001 z dnia
14  lutego  2001  roku  w  sprawie  ustalenia  rocznego  planu  etatów
Starostwa Powiatowego w Białymstoku na rok 2001 / zał. nr 24/.

Ad. 6
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym Uchwałę Nr 337/01

z  dnia  17  stycznia  2001  roku  Kolegium regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Białymstoku w sprawie oceny uchwały budżetowej Rady Powiatu na 2001 rok /
zał. nr 25 /.
Pani Skarbnik dodała, iż rzeczą nową jest to, że budżety województw i gmin
podlegają  publikacji  w  Dzienniku  Urzędowym Wojewody,  natomiast  budżety
powiatów nie.

Zarząd Powiatu Białostockiego ww. przyjął do wiadomości.
Ad. 7

Pani Skarbnik przedłożyła członkom Zarządu pismo Ministra Finansów nr
ST-4820/59/2001 z dnia 31 stycznia 2001 roku w sprawie ustalenia subwencji
dla powiatu / zał. nr 26 /.
Rząd w ramach autopoprawek dokonał zmian w swoim projekcie budżetu. W
wyniku  tych  autopoprawek  zostały  skorygowane  środki  przeznaczone  dla
jednostek  samorządu  terytorialnego.  Generalnie  po  tych  korektach  powiat
białostocki  dostał  mniej  o  457.754  zł.  Jest  to  bardzo  duża  kwota.  Zostały
zmniejszone  i  udział  w  podatku  dochodowym,  i  subwencja  wyrównawcza,  i
subwencja drogowa. Subwencja oświatowa narazie została utrzymana na tym
samym poziomie, ale nie są to jeszcze ostateczne zmiany. WW. korekty, jak
wyjaśniano  na  posiedzeniu  Komisji  Finansowej  Związku  Powiatów  Polskich,
wynikają ze zmniejszonych dochodów budżetu państwa.

Zarząd Powiatu powyższe informacje przyjął do wiadomości.

Ad. 8
Starosta Białostocki  przedstawił  zebranym projekt uchwały Zarządu w

sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie  powierzenia  stanowiska  Wicedyrektora
Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach Pani Dariuszowi Wincenciakowi /
zał. nr 27 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie podjął uchwałę Nr
282/2001 z dnia 14 lutego 2001 w sprawie wyrażenia opinii odnośnie
powierzenia  stanowiska  Wicedyrektora  Centrum  Kształcenia
Praktycznego w Łapach Pani Dariuszowi Wincenciakowi / zał. nr 28 /.

Ad. 9
Starosta Białostocki poinformował członków Zarządu, iż Wydział Spraw

Społecznych wnioskuje o udzielenie dotacji z budżetu powiatu podmiotom nie
zaliczonym  do  sektora  finansów  publicznych  na  realizacje  zadań  ponad
gminnych  z  zakresu  kultury  i  ochrony  dziedzictwa  narodowego,  zgodnie  z
przedłożonym załącznikiem / zał. nr 29 /.
Przedstawiono Zarządowi do rozważenia trzy wnioski:
1) Regionalnego Oddziału PTTK w Białymstoku o dofinansowanie warsztatów

regionalnych  młodych  -  programu  edukacji  kulturalnej  i  regionalnej  dla
młodzieży / zgłoszona prośba 2000 zł /,

2) Zarządu Głównego Białoruskiego Towarzystwa Społeczno-  Kulturalnego w
Białymstoku o dofinansowanie spotkań zespołów folklorystycznych różnych
mniejszości narodowych w Gródku  / zgłoszona prośba 1000 zł/,

3) Łapskiego  Towarzystwa  Regionalnego  o  dofinansowanie  wystawy
fotograficznej  "Podlasie  i  Kresy  Wschodnie  w  fotografii  i  dokumencie"  /
zgłoszona prośba 1000 zł /.
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Zarząd zaproponował dofinansowanie w kwotach:
1. wniosek 1000 zł.,
2. wniosek 1000 zł.,
3. wniosek 1000 zł..
Starosta przedłożyła zebranym projekt uchwały w tej sprawie / zał. nr 30 /.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 283/2001 z dnia
14  lutego  2001  roku  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  organizację
imprez kulturalnych / zał. nr 31 /.

Ad. 10
Starosta Białostocki przedstawił zebranym wnioski Centrum Kształcenia

Praktycznego w Łapach:
1) dot. przesunięcia w planie finansowym w dziale wydatków kwoty 1.000 zł z

§ 423 na § 421 / zakup leków i materiałów opatrunkowych / zał. nr 32 /,
2) dot. zwrotu odprowadzonej do Starostwa kwoty 712,61 zł / zał. nr 33 /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Skarbnik. Dodała, iż pierwszy wniosek
został ujęty w projekcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu,
natomiast  drugi,  o  ile  Zarząd  zaopiniuje  go  pozytywnie  zostanie  ujęty  w
projekcie uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie
powiatu na 2001 rok. Ponadto Pani Kalińska zreferowała wniosek CKP w Łapach
dot. przesunięcia ze składek na materiały 10.000 zł na zakup oleju opałowego.

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował wszystkie wnioski CKP,
kierując je do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projektach uchwał .

Ad. 11
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  protokołem  z  kontroli

przeprowadzonej w dniu 27 listopada 2000 roku w Zespole Szkół  w Czarnej
Białostockiej  w zakresie realizacji wydatków rzeczowych za 1999 rok / zał. nr
34 /.

Zarząd powyższe przyjął do wiadomości.

Ad. 12
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zreferowała  zebranym  potrzebę

zawarcia umowy na zakup Systemu Rejestracji Pojazdów. Odczytała zebranym
wniosek Wydziału Komunikacji w tej sprawie / zał. nr 35 /. Ponadto przedłożyła
członkom Zarządu notatkę służbową p.o. Z-cy Naczelnika WSS ds. Komunikacji
- Pani Iwony Kazberuk w sprawie zastosowania trybu zamówienia publicznego /
zał.  nr  36  /  oraz  projekt  umowy  w  tej  sprawie  /  zał.  nr  37  /.  Dodatkowe
wyjaśnienia złożyła Pani Skarbnik.

Ponieważ  zastosowano  tryb  -  kupno  z  wolnej  ręki,  Zarząd
Powiatu  odłożył  rozstrzygnięcie  sprawy  do  kolejnego  posiedzenia,
zlecając  Pani  Agnieszce  Kozłowskiej  analizę  dokumentów  z  punktu
widzenia ustawy o zamówieniach publicznych.

Ad. 13
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  członków  Zarządu  z

wnioskiem Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku dot. dokonania zmian w
planie wydatków budżetowych środka specjalnego / zał. nr 38 /. Wyjaśnienia w
tej sprawie złożyła Pani Skarbnik.

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek Powiatowego Zarządu
Dróg w Białymstoku, przekazując go do Pani Skarbnik, celem analizy i
do Komisji Infrastruktury, celem zaopiniowania.
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Ad. 14
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zreferowała  zebranym  projekt  uchwały

Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok / zał. nr
39 /.Zmian w planie wydatków budżetowych dokonuje się zgodnie z zał. nr 1 do
uchwały na kwotę 27.535 zł.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 284/2001 z dnia
14 lutego 2001 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok
/  zał.  nr  40  /.  Ww.  uchwała  podlega  przekazaniu  Regionalnej  Izbie
Obrachunkowej w Białymstoku.

Ad. 15
Starosta Białostocki przedstawił  zebranym potrzebę podjęcia uchwał y

Zarządu  w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  Panu  Zdzisławowi  Penzie  –
Dyrektorowi  CKP w Łapach.  Przedstawił  członkom Zarządu stosowny projekt
uchwały, przygotowany przez WSS.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
285/2001  z  dnia  14  lutego  2001  roku  sprawie  udzielenia
pełnomocnictwa  Panu  Zdzisławowi  Penzie  –  Dyrektorowi  Centrum
Kształcenia Praktycznego w Łapach / zał. nr 41 /.

Ad. 16
Pani Wojciechowska zapoznała członków Zarządu z projektem pisma do

Przewodniczącego Rady Powiatu dotyczące gospodarowania nieruchomościami
powiatowymi. Zgodnie z uchwałą RPB nr XVII/86/2000 z dnia 30 marca 2000
roku,  upoważniającą  Zarząd  do  gospodarowania  nieruchomościami
powiatowymi wynika, iż niezbędne jest informowanie Przewodniczącego RPB o
podjętych poczynaniach.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  treść  powyższego
pisma , upoważniając do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu
Powiatu Białostockiego - Pana Wiesława Pusza / za. Nr 42 /.

Ad. 17
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż

przedmiotowa  sprawa  była  już  tematem  posiedzenia  Zarządu.  Ponieważ
wniosek  dot.  wyrażenia  zgody  na   wynajem  2  pomieszczeń  biurowych  w
budynku przy ul. Mostowej o powierzchni 12 m2 każde, na potrzeby prywatnej
działalności  w  usługach  geodezyjnych  podpisał  p.o.  Dyrektora  CKP  -  Pan
Wiesław Kosiński  /  zał.  nr  43 /,  a w międzyczasie został  wybrany w drodze
konkursu nowy dyrektor CKP - Pan Zdzisław Penza, niezbędne jest zasięgnięcie
jego opinii  w tej  sprawie.  Zarząd Powiatu wówczas jednogłośnie  postanowił
rozstrzygnięcie sprawy odłożyć do kolejnego posiedzenia, zobowiązując WSS
do zasięgnięcia opinii Dyrektora CKP w Łapach - Pana Zdzisława Penzy.

WSS uzyskał wniosek Dyrektora Penzy w tej sprawie / zał. nr 44 /.
W związku z tym Pani Wojciechowska przedłożyła zebranym projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na oddanie części nieruchomości w najem / zał. nr 45
/.

Zarząd Powiatu , po wysłuchaniu wyjaśnień, jednogłośnie podjął
uchwałę nr 286/2001 z dnia 14 lutego 2001 roku w sprawie wyrażenia
zgody  na  oddanie  części  nieruchomości  w  najem,  na  okres  do  31
sierpnia 2001 roku, za czynsz uzgodniony między stronami / zał. nr 46 /.

Ad. 18
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Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym, iż Zarząd
Powiatu, swego czasu, podjął uchwałę w sprawie przeznaczenia do oddania w
użytkowanie  wieczyste  na  rzecz  Zakładu  Energetycznego  stacji
transformatorowych.  W  wykonaniu  tej  uchwały  Zarząd  Powiatu  wywiesza
ogłoszenie  w  sprawie  sporządzenia  wykazu  tych  nieruchomości,
przeznaczonych  do  oddania  w  użytkowanie  wieczyste  oraz  wywiesza  je  na
tablicy ogłoszeń w siedzibie Starostwa .

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem
wykazu, ogłoszenia i zawiadomienia do prasy, podpisując je  /  zał. nr
47,48 i 49 /.

Ad. 19, 20
Pani Ewa Słojewska - Zaręba - członek Zarządu Powiatu przypomniała

zebranym, iż PRKCh ogłosiła uzupełniający konkurs, poprzedzający zawieranie
umów  na  świadczenia  zdrowotne  w  2001  roku  w  zakresie  rehabilitacji
leczniczej na terenie Gminy Łapy. Kasa określiła dzień 29 stycznia 2001 roku
jako termin pobierania wniosków. Tymczasem, w tym dniu, pracownik SP ZOZ
w Łapach,  zgłaszający się  po dokumenty,  został  poinformowany,  iż  konkurs
został rozstrzygnięty. Zmiana terminu była ogłoszona w "Kurierze Porannym".
W związku z tym faktem, Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w
Łapach złożył oficjalny protest w tej sprawie do Podlaskiej Regionalnej  Kasy
Chorych  w  Białymstoku  /  zał.  nr  50  /.  Na  dzień  dzisiejszy  nie  ma  jeszcze
odpowiedzi w tej sprawie.

Ponadto  Pani  Ewa  Słojewska  -  Zaręba  przedłożyła  zebranym  kolejne
pismo  SP  ZOZ  w Łapach  do  PRKCh  w  sprawie  zmiany  zasad  finansowania
stacjonarnych  i  specjalistycznych  świadczeń  zdrowotnych  w  ramach
powszechnego ubezpieczenia zdrowotnego / zał. nr 51 /.

Zdaniem  Pani  Słojewskiej  -  Zaręby  zasady  ustalone  przez  PRKCh  są
niezgodne  z  prawem,  gdyż  ZOZ-y  nie  są  zakładami  produkcyjnymi,  nie
finansują same siebie, tylko funkcjonują na podstawie usług zakupionych przez
Kasę Chorych.

Zarząd Powiatu powyższe pisma przyjął do wiadomości.

Ad. 21
Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  przedłożył  do  wiadomości

Zarządowi Powiatu pismo kierowane do Zarządu Miejskiego w Surażu / zał. nr
52  /  w  sprawie  kwot  wydatkowanych  na  remonty  kapitalne  i  bieżące
utrzymanie dróg na terenie gminy.

Zarząd ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 22
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym sprawę  z

dnia  12  lutego 2001 roku dot.  zimowego utrzymania  dróg powiatowych na
terenie gminy Supraśl, a konkretnie braku reakcji PZD na zwalczanie śliskości
zimowej na drodze powiatowej.
PZD  wystosował  odpowiedź  w  tej  sprawie  do  Zarządu  Miasta  i  Gminy  w
Supraślu / zał. nr 53 /.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 23
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym zaproszenie

do udziału w II Targach "Zielone Płuca Polski - XXI wieku", organizowanych w
Supraślu w dniach 31 maja - 2 czerwca 2001 roku / zał. nr 54 /.
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Zarząd  Powiatu  powyższe  przyjął  do  wiadomości,  kierując  do
WSS,  celem przedstawienia  Zarządowi  propozycji  stanowiska  w tej
sprawie.

Ad. 24
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała członkom Zarządu, iż

w Starostwie Powiatowym zorganizowano naradę w sprawie dofinansowania
usług rehabilitacyjnych, świadczonych przez SP TZOZ w Białymstoku. Na tym
spotkaniu  z  udziałem  burmistrzów  i  wójtów  ustalono  dofinansowanie  w
wysokości  2,50  zł  za  każdy,  faktycznie  świadczony  zabieg  na  rzecz
konkretnego mieszkańca gminy.
Umowę na ww. dofinansowanie zabiegów rehabilitacyjnych podpisały już dwie
gminy: Wasilków i Zawady. Trzy gminy wypowiedziały się negatywnie:
 Supraśl / zał. nr 55 /,
 Tykocin / zał. nr 56 /,
 Juchnowiec Kościelny / zał. nr 57 /.
Pani Wojciechowska przedstawiła zebranym projekt odpowiedzi gminom, które
wypowiedziały  się  negatywnie  w  kwestii  dofinansowania  zabiegów
rehabilitacyjnych / zał. nr 58 /.

Zarząd Powiatu jednogłosnie zaakceptował projekt odpowiedzi
w tej sprawie, upoważniając do podpisania pisma Przewodniczącego
Zarządu - Pana Wiesława Pusza.

Ad. 25
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  złożyła  członkom  Zarządu

informację  dot.  udzielenia  przez  Urząd  Miejski  w  Białymstoku,  Wersalowi
Podlaskiemu,  pozwolenia  na  budowę  budynku  mieszkalnego,  w  sąsiedztwie
nieruchomości powiatowej przy ul. Słonimskiej 15/1 w Białymstoku.

Zarząd  Powiaty  przyjął  do  wiadomości  decyzję  Urzędu
Miejskiego  w  Białymstoku,  zatwierdzającą  projekt  budowlany  i
udzielającą Wersalowi Podlaskiemu pozwolenia na ww. budowę / zał. nr
59 /.

Ad. 26
Pani  Wicestarosta  przedstawiła  zebranym rozliczenie  dotacji  z  Gminy

Michałowo, którą powiat otrzymał na remonty ośrodków zdrowia w tej gminie.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Skarbnik.
Zarząd Powiatu zobowiązał Panią Celinę Grażynę Wojciechowską

do  wyjaśnienia  spornych  kwestii  oraz  upoważnił  do  podpisania
rozliczenia i przesłania gminie / zał. nr 60 /.

Ad. 27
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym,

przygotowane przez PZD, rozliczenia otrzymanych z urzędów gmin dotacji na
zadania drogowe.

Zarząd  Powiatu  zaakceptował  jednogłośnie  treści  pism,
kierowanych  w  tej  sprawie  do  gmin,  upoważniając  do  złożenia
podpisów członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską / zał.
od nr 61 do nr 69 /.

Ad. 28
Zarząd zapoznał się z zaproszeniem na wyjazdowe posiedzenie Komisji

Infrastruktury  Technicznej  w  dniu  22  lutego  2001  roku  do  Domu  Pomocy
Społecznej w Łaźniach.
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Ad. 29
Pani  Wicestarosta  odczytała  zebranym  wnioski  i  opinie  z  posiedzeń

Komisji:
 Finansowo - Gospodarczej,
 Oświaty, Kultury i Turystyki / zał. nr 70 /.

Ad. 30 
W sprawach różnych tematów nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie

Zarządu zakończono o godz.16 40.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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